# 天府阳光酒店

# **Tianfu Sunshine Hotel**



天府阳光酒店,一个您想去住住的地方。由世界驰名的 Hirsch Bedner 公司精心设计,极具东南亚风情,时尚优雅的成都天府阳光酒店坐落于繁华的春熙商圈内,紧邻历史风情文化街区文殊坊及生态活水公园,呈现给您最原汁原味的成都生活,而酒店"用心极致,追求完美"的服务与此相得益彰,让您尽享尊贵之体验。

Designed by global first class company Hirsch Bender, Chengdu Tianfu Sunshine Hotel, a four-star hotel with Southeast Asian style, is located in the Chunxi Road Commercial Circle, the downtown area of Chengdu. The hotel lies near to historic tourism site WenShuFang and ecologic water park, bringing you the oriental life of Chengdu. With hotel's spirit of "Dedicate to Perfect Service", you will enjoy the most honorable experience here.

# 客房

# Rooms

## (1) 高级标间

建筑面积: 28 平方米 楼层: 5-12 层, 15 层

宽带:全部房间支持免费无线宽带上网。

有浴缸



# (1) Superior twins

Area: 28quare meters

Floor: Main building 5-12F,15F

Broadband: Free wired broadband Internet access

With a bath

## (2) 豪华大床

建筑面积: 28 平方米 楼层: 5-12、15、17 层

宽带:全部房间支持免费无线宽带上网。

部分房间无浴缸



### (2) Deluxe double

Area: 28 Square meters

Floor: Main building 5-12F、15F、17F

Broadband: Free wired broadband Internet access

some rooms with the bath

# (3) 商务大床

建筑面积: 42 平方米

楼层: 12、17层

宽带:全部房间支持免费无线宽带上网。

既带浴缸也有淋浴



# (3) Business double

Area: 42 Square meters

Floor: Main building 12F, 17F

Broadband: Free wired broadband Internet access

With the bath

## (4) 商务套房

建筑面积: 54 平方米 楼层: 附楼 4-5 层

宽带:全部房间支持免费无线宽带上网。

无浴缸, 只有淋浴



# (4) Business suit

Area: 54 Square meters

Floor: Attached building 4-5F

Broadband:Free wired broadband Internet access

No bath ,shower only

# (5) 行政套房

建筑面积: 56 平方米

楼层: 16-17 层

宽带:全部房间支持免费无线宽带上网。

既带浴缸也有淋浴



# (5) Executive suite

Area: 56 Square meters Floor: Main building 16-17F

Broadband: Free wired broadband Internet access

With bath and shower

## (6) 总理套房

建筑面积: 156 平方米

楼层: 16层

宽带: 带电脑无线宽带上网。

既带浴缸也有淋浴



## (6) Prime Suite

Area: 156 Square meters Floor: Main building 16F

Broadband: Free wired broadband Internet access.

With bath and shower

备: 主楼 9, 10,15 层、副楼 4 层为无烟楼层;房间 503 为残疾人房间

Remark:9-10F of Main building and 4F of attached building are non-smoking floors; Room 503# is special for the disabled

# **Meeting room**

酒店拥有7个会议室:会议室设施先进、完善。可安排各类商务会议、演讲报告、培训、个人聚会、研讨会、婚宴、舞会等,资深会议专员及专业的宴会服务将会考虑到您会议的每一个细节。确保整个会议的流畅无阻,使您满意而归。

Hotel has 7 various kinds of meeting rooms. All meeting rooms have advanced and perfect facilities, which are ready for all kinds of business conferences, presentions, trainings, intimate parties, seminers, weddings balls, etc. Our professional banquet service is well prepared to consider every detail, ensuring the fluency of the meeting and your satisfaction.





会议室 Meeting room	面积 Area/sq.m	剧院式 Theatre	U 型台 U-shape	课桌式 Classroom	谈判式 Board room	宴会式 Banquet	鸡尾酒会式 cocktail
阳光厅 Sunshine Ballroom	长 17.4x 宽 15x 高 4.8 261 平米	300 人	单排 60 人 双排 120 人	150-180 人	50 人	200 人	180 人
新亚多功能厅 Xinya Function Room	长 15.00x 宽 6.50x 高 2.4 98 平米	60 人	32 人	55 人	28 人	40 人	25 人
子美厅 Zimei Room	长 11.00x 宽 5.50x 高 2.3 60 平米	60 人	30 人	35 人	30 人	30 人	25 人
东坡厅 Dongpo Room	长 7.60x 宽 4.60x 高 2.3 34 平米	N/A	N/A	N/A	15 人	N/A	N/A
放翁厅 Fangweng Room	长 7.25x 宽 6.90x 高 2.00 50 平米	45 人	20 人	28 人	18 人	N/A	N/A
灵均厅 Lingjun Room	长 12.20x 宽 6.15x 高 2.4 75 平米	70 人	40 人	50 人	30 人	N/A	N/A
太白厅 Taibai Room	长 10.00x 宽 6.2x 高 2.5 62 平米	N/A	N/A	N/A	15 人	N/A	N/A
多媒体投影仪	4000 流明 3600 流明	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A

### 1、东方咖啡厅

位于酒店一楼的东方咖啡厅,洋溢着浓郁的怀旧气息。在这里,您可以尽情享受别俱风味的各国美食,并提供24小时点餐服务。



#### **Cafe Oriental**

Located on the first floor, Cafe Oriental is brimmed with nostalgic atmosphere, where you will enjoy a distinctive flavour of delicious food from various countries and you can order food any time.

营业时间: 早餐: 6:30-10:00 (周一到周五) 6:30-10:30 (周六、周日)

午餐: 12:00-14:00 晚餐: 18:00-21:30

Open time: breakfast: 6:30-10:00(Monday to Friday);6:30-10:30(Saturday and Sunday)

Lunch:12:00-14:00 Dinner:18:00-21:30

#### 2、新亚中餐厅

酒店新亚中餐厅,精心烹制的国宴菜、特色川菜、精品粤菜以及特色小吃,将为您带来不同寻常的口味之旅。新亚中餐厅环境幽雅,格调古朴,富有浓郁的东方特色。2012年全新装修亮相的7个全新包间将带给您不同的用餐体验。



#### Xin Ya Restaurant

Xin Ya Restaurant is located on the 3-4 floor. The carefully prepared State banquet dishes ,Sichuan dishes and Yue dishes will bring you special taste as well as unique traditional Sichuan snacks. The restaurant is quiet and breezy, with simple style and rich eastern exoticism. The seven private rooms newly decorated in 2012 will bring you different dining experience.

营业时间:午餐:11:00-14:00

晚餐: 17:00-21:00

Open time: Lunch:11:00-14:00

Dinner: 17:00-21:00

## 3、沉香会馆 KTV

位于成都天府阳光酒店四楼的沉香会馆 KTV2012年闪耀新装,奢华的装潢、豪华的配套设施、顶级的音质效果,让您尽享尊贵体验。



## **Eaglewood KTV**

The Eaglewood KTV newly decorated in 2012 which is located in Tianfu Sunshine Hotel's fouth floor. All private rooms have the luxury decoration, advanced and perfect facilities, the excellent rooms' acoustics effect. You can enjoy the VIP service.

营业时间: 17:00-02:00 Open time: 17:00-02:00 3、**四季吧**: 当夜幕降临的时候,透过玻璃屋顶,欣赏繁星满天的夜空。令您心旷神怡; 白天,坐在清雅舒适的四季吧,沐浴着灿烂的阳光,心情是何等的惬意。精心种植的棕榈树更为四季吧增添了几分热带风格的清幽浪漫情调。



#### **SEASON BAR**

Sitting in the season bar with tropic palms in the night, a star-studded sky is so close to you through the glass roof, which will help you to feel completely relaxed. You may also sit in the clear and comfortable atrium and enjoy bright sunshine in the day, which must be very pleasant and snugly, just like at home.

营业时间: 9:30-24:00 Open time: 9:30-24:00 4、**乡土谷韩国餐厅**:成都市内唯一拥有韩国厨师长的韩式料理餐厅。地道的韩国风味,定能让您流连忘返。



#### **Korean Valley Restaurant**

The Only Korea Restaurant has Korean Chef in ChengduDistinctive Korean adornment associated with Exquisite tableware.Insisted keeping the traditional cook method will present you the authentic Korean flavor.

营业时间: 10:00-23:00

#### Open time:10:00-23:00

5、茶坊: 位于商务俱乐部一楼的茶坊, 具有中国现代风格, 在这清幽的环境中泡一杯清茶、翻阅着最新的时尚读物......

#### Tea House

Located on the 1st floor of Business Club, the Tea House is decorated with Chinese style where customers are captivated by the atmosphere when reading the latest magazines with a cup of tea in hand.

营业时间: 12:00-24:00 Open time:12:00-24:00

(1) **欢天寨** 特设贵州菜: 苗家酸汤鱼、花江狗肉、神奇盗汗鸡、小米粑、苗香茄子。地址: 青羊区太升北路64号时代天骄1楼(距酒店约0.82公里,步行约3分钟便可到达)电话: 028-66666680

Specialty:Guizhou dishes

Address: NO.64 TaiSheng North Road

Abaut 0.82km away from the hotel, it will just take about 3 minutes there.

Tel:028-6666680

(2) 重庆牛圈火锅 地址:成都市太升北路64号时代天骄一楼(距酒店约0.63公里,步行约

3分钟便可到达) 电话: 028-86916611

Chongqing Niujuan hot pot

Address: NO.64 TaiSheng North Road.

About 0.63km away from the hotel, it will just take about 3 minutes there Tel:028-86916611

(3) **太升饭庄** 家常味馆子,地道川菜,味道很好,太升鱼是招牌菜值得一试。 地址:青羊区太升北路35号 电话: 028-86921110 (距离酒店0.65公里,步行约5分钟便可到达)

Specialty: Sichuan dishes

Address: NO.35 TaiSheng North Road

About 0.65km away from the hotel, it just will take about 5minutes there Ted:028-86921110

(4) **老房子-在河之洲店** 环境干净、明亮,布置得很雅致。正宗川菜味道,价格适中。服务热情周到,是聚餐、宴请的好地方。 地址:锦江区三槐树街3号大陆玉沙生活广场2楼(距离酒店1.6公里,约10分钟车程便可到达)电话: 028-86962033、86962133

Address: NO.3 Sanhuaishu Road, Jinjiang district

About 1.6km away from the hotel, it will just take about 10minutes there.

Tel:028-86962033\86962133

(5) **门巴石火锅** 地址:锦江区玉沙路43号,距离酒店0.8公里,步行5分钟可到达电话:028-88882579

Address: NO.43 Yusha Road, Jinjiang district

About 0.8km away from the hotel, it will just take about 5 minutes there

Tel: 028-88882579

银行类:

中国工商银行成都春熙支行玉沙路分理处 成都市青羊区玉沙路142号 028-86629028 Industrial and Commercial Bank of China

Address: NO.142 Yusha Road, Qingyang district, Chengdu.

Tel:028-86629028

成都银行新华分行 地址: 成都市玉沙路142号 电话: 028-86622937

Bank of Chengdu

Address: NO.142 YuSha Road, Qingyang district, Chengdu.

中国建设银行成都第二支行营业部 地址:成都市玉沙路161号

China Construction Bank

Address: NO.161 Yusha Road, Qingyang district, Chengdu.

#### (2) 大型商场

\*王府井百货: 开业于1999年12月30日,由北京王府井百货(集团)股份有限公司经营管理,

成都王府井百货无论是品牌含量、商品时尚度,还是经营业绩,在成都市场均属领先地位。

Wangfujing Department Store

As a modern fashion department stonre, Chengdu Wangfujing Department Stoer, whether branded content, product fashion degree, or operating results, in Chengdu, a leading market position of both. It is close to the hotel, within walking distance.

地址:成都市锦江区总府路15号。

Address: NO. 15 Zongfu Road Jinjiang District

\*太平洋百货:太平洋百货集团为台北太平洋 SOGO 百货集团事业之一。优质的商品、良好的服务,时时以顾客生活形态来办理各项百货的促销活动,深受消费者赞誉。

#### **Pacific Department Store**

Pacific SOGO Department Stoer was founded in November 11, 1988, a comprehensive body of department stoer business. High-quality products, good service, always the customer lifestyle to handle the promotional activities of the department, praised by consumers.

地址:成都市锦江区总府路12号

Address: No. 12 Zongfu Road, Chengdu.

Yi Shi Dan Department Store

\*伊势丹百货:伊势丹常为时尚年轻人的时装指标及领导。在急剧变化的社会环境中,竭尽所能地为顾客提供新的生活文化。

Isetan often for fashion young fashion bidding, it is dramatically changing social environment, do our best to provide customers with a new culture of life.

地址: 锦江区大科甲巷8号利都广场 B 座。

Address: Jinjiang Dakejiaxiang 8, Lidu Plaza, Block B

\*人人乐超市:大型购物广场,包括日用百货、食品、家具用品、服装等.距离酒店1.2公里,步行约10分钟便可到达。

地址:成都市青羊区草市街2号

Renrenle Supermarket

Address: NO.2 CaoShi Road, Qingyang district, Chengdu.

About 1.2km away from the hotel, it will just take about 10 minutes there.

(3)**文殊坊** 拥有省级重点文物保护单位---文殊院。作为成都市政府规划的三大历史文化保护 片区之一、溜达旅游休闲商业区之一,充分体现老成都人文历史精髓的都市文化休闲旅游胜 地。

电话: 028-86932375 门票价格: 免费

地址:成都市五岳宫街38号。

距离酒店约0.93公里,约4分钟车程便可到达

As a central leisure area of Chengdu. There are restaurants, inns, bars, stage, snacks, crafts, local products, full of folk customs and the unique charm fo Chengdu.

Tel:028-86932375 Ticket Price:Free

Address: NO.38 Wuyue Temple Street, Chengdu.

About 0.93km away from the hotel, it will just take about 4 minutes there.